

Проблема с MSI Z97 PC Mate - Ozmosis

Post by "Viktsav" of Feb 18th 2019, 8:53 pm

Прошу помощи у сообщества пытаюсь создать Ozmosis для HighSierra моя материнская плата MSI Z97 PC Mate за основу беру файлы биос других материнских плат MSI выложенных здесь на сайте. У меня получается следующее оригинальную установочную флешку загрузчик видит копирует с нее установочные файлы на HDD уходит в перезагрузку а потом видит или раздел Recovery 10.13.6 или никакого раздела не видит. Прикладываю последний созданный мною Ozmosis.

I'm asking the community for help. I'm trying to create Ozmosis for HighSierra. My motherboard is MSI Z97 PC Mate and I take the BIOS files of other MSI motherboards posted here on the site as a basis. I get the following original installation flash drive, the bootloader sees, copies the installation files from it to the HDD, goes into reboot and then it sees either the Recovery 10.13.6 partition or it does not see any partition. I attach the last Ozmosis I created.